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onderwerp
Verslag Algemene Vergadering IPO d.d. 29 september 2011

Geachte mevrouw, geachte heer,

Naar aanleiding van de Algemene Vergadering van 29 september jl. treft u bijgevoegd het verslag

van deze vergadering aan (bijlage). Het tijdens de vergadering uitgedeelde overzicht van de

portefeuilleverdeling binnen het lPO-bestuur/ alsmede de presentatie over de transitie van het IPO

zijn als bijlagen bij het verslag gevoegd,

Toekomst Algemene Vergadering IPo / Relatie IPo-Provinc¡ale staten
Het verslag wordt formeel vastgesteld tijdens de eerstvolgende Algemene Vergadering die plaats

vindt op donderdag I december 2011 van 18.00 tot 20.00 uur te Utrecht. Tijdens deze vergadering

wordt nader met u gesproken over de transitie van het IPO in het algemeen en de toekomst van de

Algemene Vergadering in combinatie met de nadere uitwerking van de w¡jze waarop de relatie

tussen het IPO en Provinciale Staten wordt vormgegeven in het bijzonder. Zoals afgesproken

tijdens de Algemene Vergadering van 29 september jl, agendeert het bestuur voor deze

onderwerpen concrete voorstellen.

Afwijking van 1O-wekentermijn
Normaliter wordt voor de Algemene Vergadering die plaats vindt in december het lPO-laarplan en

-begroting voor het daaropvolgende jaar geagendeerd, Tevens wordt eens per vier jaar ook de

IPO-Meerjarenagenda voor de komende bestuursperiode geagendeerd. Gezien de stand van zaken

van de transitie van het IPO bespreekt het bestuur pas in de bestuursvergadering op B december

2011 de IpO-Meerjarenagenda en -begroting 2072-2075 en het daarvan afgeleide IPO-Jaarplan en

-begroting 2012. Goedkeuring door de Algemene Vergadering van deze stukken zal daardoor pas

plaats kunnen v¡nden tijdens een extra Algemene Vergadering in het voorjaar van 2012. Tijdens

deze extra vergadering wordt tevens de door de transitie noodzakelijke statutenwijziging

geagendeerd.
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Tevens houdt dlt in dat voor de Algemene Vergadering op I december 2011 geen punten worden

geagendeerd waarvoor de 10-wekentermijn geldt. Deze 1O-wekentermijn viel op donderdag

29 september jl, De agenda en stukken voor de Algemene Vergadering op I december 2011

ontvangt u daarom conform de reguliere driewekentermijn op donderdag 17 november 2011.

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. Mocht u naar aanleiding hiervan

nog vragen en/of opmerkingen hebben dan kunt u zich wenden tot Ferdi de Lange (O7O 888 72 22

of fdlange@ipo,nl),





Vergadering van de algemene vergadering van de vereniging IPO op I december 2011
agendapunt 1b, bijlage 1

I nterproY¡ nciaal OYerleg

CONCEPTVERSLAG van de 22e vergadering van de algemene vergadering (AV) op
donderdag 29 september 2011 van 18.OO tot 2O.OO uur in de congres- en
vergaderaccomodat¡e'De Witte Vosch', Oudegracht 46 te Utrecht

Agenda- Onderwerp
pu nt

Opening

De voorzitter opent de vergadering om 18.20 u. De voorzitter meldt dat be-
richten van verhindering zijn ontvangen van de volgende leden van de Algemene
Vergadering: mevrouw Hosman (Fryslân), de heer Van Helvert (Limburg) en de
heer Peters (Utrecht). De volgende leden van het bestuur zijn verhinderd: de
heer Moorlag (Groningen), mevrouw Klip-Maftin (Drenthe), de heer Rietkerk
(Overijssel), de heer van der Sande (Zuid-Holland), de heer De Boer (Noord-
Brabant) en de heer Lebens (Limburg).

a. Vaststelling agenda

De vergadering stelt de agenda ongewijzigd vast'

b. Verslag algemene vergadering d.d. 9 december 2O1O

Mevrouw Van der Kammen (Noord-Brabant) vraagt of het lPO-Jaarplan 2011
nog is gewijzigd naar aanleiding van de aankondiging daartoe bij de bespre-
king van het Jaarplan tijdens de Algemene Vergadering van 9 december
2010.

De secretaris geeft aan dat hiervan is afgezien in het licht van de voor-
bereiding op de IPO-Meerjarenagenda 2A72-2015 en het daar uitvloeiende
Jaarplan 2OL2.

Besluit
De algemene vergadering stelt het verslag en de openbare besluitenlijst van
de algemene vergadering van 9 december 2010 ongewijzigd vast'

c. Gelegenhe¡d tot het stellen van vragen

Er zijn geen vragen.

Benoemingen

a. Benoeming voorzitter en leden van het bestuur van de vereniging IPO

De voorzitter meldt dat de portefeuilleverdeling binnen het bestuur is vastge-
steld en ter vergadering is uitgedeeld. De portefeuilleverdeling is als bijlage
1 bijgevoegd,

De heer Zwertbroek (Groningen) vraagt zich waarom de heer Moorlag geen
portefeuille binnen het bestuur heeft

De voorzitter geeft aan dat de heer Moorlag de portefeuille werkgeverszaken
was toebedeeld, maar dat deze portefeuille op diens verzoek aan de heer Van

Heukelom is toegekend. De heer Moorlag is van mening dat het niet ver-
standig is om deze poftefeuille uit te oefenen aangezien hij voor het lid-
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maatschap van het college van Gedeputeerde Staten van Groningen actief
was voor een vakbond, Hoewel de heer Moorlag geen portefeuille heeft, is hij
wel lid van twee vast onderhandelingsdelegaties 'Ruimte' en 'Financiën'.

De heer Rijsberman (Flevoland) vraagt aan de voorzitter hoe zijn verant-
woordelijkheid als commissaris van de Koningin in Noord-Holland bij de

mogelijke bestuurlijke opschaling in de Randstad zich verhoudt tot zijn
voorzitterschap van het IPO. De heer De Lange (Noord-Holland) ondersteunt
deze vraag en voegt hieraan toe dat de heer Remkes in de media wordt
afgeschilderd als lobbyist voor de samenvoeging van de provincies Noord-
Holland, Utrecht en Flevoland.

De voorzitter geeft aan geen problemen te zien in de verenigbaarheid van de

functie van IPO-voorzitter met zijn functie als commissaris van de Koningin in

Noord-Holland met betrekking tot de mogelijke opschaling in de Randstad.
Mede in het licht van de'smalle doch betekenisvolle agenda'is besloten dat
het IPO zich alleen bezig houdt met onderwerpen die alle provincies aangaan,
In dit geval speelt het IPO geen rol bij dit onderwerp. Verder geeft de

voorzitter aan dat een cdK met enige regelmaat wordt opgeroepen voor
bestuurlijk overleg met bewindslieden. Ook voert hij bestuurlijk overleg
namens het IPO, Daarbij is volstrekt duidelijk in welke hoedanigheid hij dan
aanschuift. Er is geen enkele sprake van verwarrlng.

De heer Riisberman (Flevoland) dankt de voorzitter voor zijn antwoord en
geeft aan er tevreden over te zijn'

Besluit
De algemene vergadering stemt in met de voordracht tot benoeming van de

heer LW, Remkes tot voorzitter van het IPO alsmede met de benoeming van
de door de provincies voorgedragen leden van het bestuur van de verenigtng
IpO. Ten slotte wordt kennis genomen van de portefeuilleverdeling binnen
het bestuur,

Bespreekpunten

a. le voortgangsverslag IPO-Jaarplan 2O11

Er zijn geen opmerkingen,

b. Bestuursakkoord rijk, provincies, gemeenten en waterschappen

De heer Hamelink (Zeeland) vraagt naar de status van het Deelakkoord
Water en de financiële gevolgen ervan.

De heer Verdaas (bestuur) geeft aan dat het Deelakkoord Water inmiddels is

getekend en wordt uitgevoerd, maar dat over de vraag wie wat betaalt nog

ñadere afspraken moeten worden gemaakt, Het Deelakkoord Water bevat
daarom geen financiële afspraken op dit punt.

Mevrouw Deftien (Overijssel) stelt vraagtekens bij de door het bestuur ge-

volgde onderhandelingsstrategie inzake het Bestuursakkoord. De pijnpunten,
waaronder op het dossier Natuur en Landelijk Gebied, zijn verschoven naar
de toekomst door na het sluiten van het onderhandelaarsakkoord voor het
Bestuursakkoord de onderhandelingen voor het Deelakkoord Natuur en

Landelijk Gebied te starten. Daarmee worden de pijnpunten weggegeven.

De secretaris geeft aan dat bij het sluiten van het onderhandelaarsakkoord
voor het Bestuursakkoord het voorbehoud is opgenomen dat op dit punt pas

na overeenstemming over het Deelakkoord Natuur en Landelijk Gebied wordt
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ingestemd met de financiële kaders van het Bestuursakkoord, De secretaris
geeft tevens aan dat de memorie van toelichting over het Deelakkoord
Natuur en Landelijk Gebied binnenkort gereed is en aan de provincies wordt
gestu u rd.

c. IPO-reactie Rijksbegroting 2OL2

De heer De Lange (Noord-Holland) en de heer Wanrooij (Gelderland) vragen
zich af wat de status is van dit stuk. Provinciale Staten kunnen niet gebonden
zijn aan de IPO-reactie op de Rijksbegroting 201'2.

De voor)ifter geeft aan dat het een reactie namens het IPO betreft op
onderdelen die voor de provincies belangrijk zijn. Een formele vaststelling is

niet aan de orde. Voor Statenleden is het document vooral een handreiking
om meer inzicht in de Rijksbegroting te krijgen waarna uiteraard een eigen
mening kan worden gevormd over de plannen van het kabinet,

d. Transitie IPO

Namens het bestuur geeft de adjunct-secretaris een presentatie over de
transitie van het IPO. De presentatie is bijgevoegd als bijlage 2'

Op grond van de presentatie en de voorliggende vergaderstukken over de
transitie van het IPO stelt de voorzitter voor om een ronde te maken langs
alle aanwezige leden van de Algemene Vergadering met vragen en opmer-
kingen over de transitie.

De heer Van der Vinne (Overijssel) vraagt zich af wat de Algemene Ver-
gadering in de toekomst gaat inhouden en welke rol door wie wordt vervuld,
Mede in het licht van het verenigingsrecht.

De heerTimmerman (Drenthe) geeft aan blij te zijn met de focus van het IPO
op de genoemde vier kerntaken en is van mening dat hierdoor meer daad-
kracht mogelijk is. Wel vraagt hij zich af wat de status van de Algemene
Vergadering is en geeft hij aan dat Provinciale Staten van Drenthe een motie
hebben aangenomen om met het college van Gedeputeerde Staten van
Drenthe een discussie te starten over nut en noodzaak van het IPO'

De heer Aardema (Fryslân) geeft aan dat de betrokkenheid van Provinciale
Staten bij het IPO niet groot is en dat het dus de vraag is hoe deze betrok-
kenheid kan worden versterkt.

De heer Van Kesteren (Groningen) geeft aan te worstelen met de rol als lid
van de Algemene Vergadering namens de provincie terwijl er tegelijkertijd
sprake is van een politieke rol als Statenlid,

De heer Zwertboek (Groningen) geeft aan dat een enquête onder leden van
Provinciale Staten over de verwachtingen van het IPO een goed idee te vin-
den, maar vindt het vreemd dat door het bestuur nu al het uitgangspunt
wordt aangehouden'Het IPO dat zijn wij!', Hoe verhoudt dit zicht tot elkaar.

De heer Rijsberman (Flevoland) signaleeft mogelijke spanning wanneer de
rol van leden van Provinciale Staten bij de Algemene Vergadering wordt af-
geschaft. Tegelijkertijd kan het ook een goede ontwikkeling zijn om Staten-
leden op een andere wijze te betrekken. Hier zit een strijdigheid in'

De heer Boshuijzen (Flevoland) is van mening dat het IPO, gelijk de VNG,
behoefte heeft aan een duidelijk profiel. Het IPO is nu wollig taalgebruik, niet
inhoudelijk en weinig herkenbaar,
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Mevrouw Roefs (Limburg) vraagt zich af wat de meerwaarde is van het
organiseren van landsdelige bijeenkomsten. Immers informatie over een ac-
tueel onderwerp zou ook juist via de eigen gedeputeerden bij de leden van
Provinciale Staten terecht moeten komen.

De heer Wanrooij (Geldêrland) vraagt zich of er naast de aangegeven
kerntaken niet meer kerntaken zijn waar het IPO op moet acteren. Als
voorbeeld noemt de heer Wanrooij Europa. Wat betreft de Algemene Ver-
gadering moet hij constateren dat in zijn eigen Provinciale Staten weinig
animo was om lid te worden van de Algemene Vergadering van het IPO. Er is
dus noodzaak om de herkenbaarheid van het IPO te vergroten,

Mevrouw Faber (Gelderland) onderschrijft de doelstelling van het bestuur om

in de periode 2011-2015 in totaal 3Oo/o op de kosten van het IPO te bezui-
nigen. Daarbij zou het kunnen helpen om ook documenten kort en krachtig
op te stellen, Dat scheelt tijd en papier.

De heer De Kruiif (Utrecht) constateert dat de betrokkenheid van de Ut-
rechtse Provinciale Staten gering is, De voorstellen om de relatie tussen het
IPO en Provinciale Staten te borgen spreken hem daarom ook erg aan.

De heer Cool (Noord-Holland) geeft aan dat hij vanwege zijn ervaring bij de

VNG zich heeft aangemeld, Daarbij mist de heer Cool een systeem van

'volksvertegenwoordiging' binnen het IPO. Wanneer hij de Algemene Verga-
dering moét typeren is dat eerder de ledenraad van de Rabobank dan een

politiek orgaan,

De heer De Lanqe (Noord-Holland) constateert dat bij de eerste ken-
nismaking met de Algemene Vergadering deze nu al in de overgang zit. De

heer De Lange zet vraagtekens bij de politieke en democratische legitimiteit
van de Algemene Vergadering en is van mening dat op dit punt het IPO niet
dezelfde weg moet bewandelen als de Europese Unie. Hij vraagt zich daarbij
ook af wat de individuele rol binnen de Algemene Vergadering is.

Mevrouw Maeijer (Zuid-Holland) betreurt het dat de Algemene Vergadering
n¡et uoorafgaan¿ aan de vergadering de beschikking heeft over het advies
van de commissie-Deetman, Ook constateert zij dat er een spanning bestaat
tussen het afschaffen van de rol van Provinciale Staten bij de Algemene
Vergadering en de wens om Statenleden meer bij het IPO te betrekken'
OaarO¡j kañ ook de vraag gesteld worden of Statenleden op die betrokken-
heid zitten te wachten.

Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) valt haar collega uit Zuid-Holland bij en

had graag van te voren het advies van de commissie-Deetman ontvangen.
Ook vraagt ze zich af voor welk probleem de transitie de oplossing is. Voorts
is zij van mening dat in de meerjarenagenda van het IPO duidelijk moet wor-
den gesteld of ñet IPO een serviceorgansrtie is of een belangenorganisatie'
Wat betreft de toekomst van de Algemene Vergadering memoreert mevrouw
Propstra dat het lidmaatschap van de Algemene Vergadering een neven-
functie van een nevenfunctie is. De tijd van Statenleden is beperkt en moet
daardoor efficiënt worden ingezet, Dit betekent ook dat Statenleden met
name behoefte hebben aan maatwerk bijvoorbeeld op het vlak van informa-
tievoorziening. Mede ook vanwege haar eigen verleden bij het IPO consta-
teert ze ook dat de onvrede iets van alle tijden is. Ten slotte vraagt mevrouw
Propstra zich af of Statenleden wel zitten te wachten op themabijeen-
komsten, Er is vooral behoefte aan het delen van'best practices''
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De heer Haaze (Zeeland) vraagt zich af hoe hard de genoemde bezuiniging is

om dat tegelijkertijd wordt aangegeven door het bestuur dat de hoogte van
de tweede bezuiniging samenhangt met de uitkomsten over structuur en

agenda van het IPO,

De heer Hamelink
Zeeuwse vertegenwoord i gers
de Algemene Vergadering n

afgelopen jaren wel een verd
zich daarbij wel vinden in het
aan het lPo-Jaarcongres.

(Zeeland) geeft aan gesproken te hebben met de vorige
in de Algemene Vergadering die aangaven dat
iet altijd als zinvol werd ervaren hoewel de
iepingsslag is gemaakt. De heer Hamelink kan
idee om de Algemene Vergadering te koppelen

Mevrouw Van der Kammen (Noord-Brabant) is van mening dat het een goede

zaak is dat er interprovinciale samenwerking is, De toekomst van de Alge-
mene Vergadering moet goed besproken worden waarbij het beter was ge-

weest wanneer de adviezen van de commissie-Meijdam en commissie-
Deetman aan de Algemene Vergadering al waren verstrekt,

De heer Gruijthuiisen (Noord-Brabant) neemt aan dat de Algemene Verga-
dering in het voorjaar van 2OI2 een besluit neemt over de eigen toekomst,
Indien gekozen wordt voor een andere aanpak van het IPO-Jaarcongres
vraagt hij zich af wat er met het avondprogramma gebeurt.

Op grond van de diverse opmerkingen en Vragen geeft de voorzitter namens
het bestuur een reactie. De voorzitter geeft aan dat definitieve besluit-
vorming over de toekomst van de Algemene Vergadering wordt geagendeerd
voor de Algemene Vergadering van B december zOLl' In het licht van een

door de transitie genoopte statutenwijziging zal in het voorjaar van 2012 een

extra Algemene Vergadering moeten worden gepland om de transitie formeel
afte kunnen ronden.

Naar aanleiding van de algemene opmerkingen over de vergelijking tussen
het IpO en de VNG constateert de voorzitter een groot verschil tussen beide

organisaties, Niet in de laatste plaats door verschil in aantal leden. Bestuur
en beeldvorming verschillen erg van elkaar, Het poldergehalte bij het IPO is

daardoor ook hoger dan bij de VNG, Gezien de grotere ambtelijke organisatie
van de VNG krijgt de beeldvorming over de VNG ook meer accent' Daarbij
memoreeft hij dat hij recent is benaderd door een onderzoeksbureau
ingehuurd door de VNG om vragen te beantwoorden over hoe de VNG beter
kan functioneren, Vragen die wel heel erg overeenkwamen met de vragen die

tijdens de evaluatie van het IPO zijn gesteld.

De voorzitter ziet geen spanning tussen een enquête onder Statenleden en

het uitgangspunt'Het IPO dat zijn wij!'. De aanleiding voor dit uitgangspunt
ligt bij de uitkomsten van de evaluatie van het IPO uitgevoerd door de

commissie-Meijdam. Daar.bij constateeft de voorzitter ook dat wanneer er
succes door de provincies wordt behaald dit altijd de verdienste is van de
provincies terwijl als er iets mis is dit de verantwoordelijkheid is van het IPO'

Hier zal ook een mentaliteitsverandering tot stand gebracht rnoeten worden,
In het bestuur is ook afgesproken dat de leden van het bestuur een ruimer
mandaat moeten hebben om tot afspraken te kunnen komen' Ook is het
nodig om het IPO in de provinciehuizen ambtelijk beter in te bedden onder
meei door een prominentere rol voor de provinciesecretarissen. Het IPO

acteert zoals aangegeven op twee rollen: 'belangenbehartiging' en '¡nnovatie
en uitwisseling'. Input voor deze laatste rol moet vooral uit de provincies zelf
komen.
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Wat betreft het functioneren van de Algemene Vergadering constateett de

voorzitter dat er een tweeledige rol is. Enerzijds de verenigingsrechtelijke rol
die al met al goed verloopt en anderzijds de veftegenwoordigende rol richting
de eigen Provinciale Staten, Deze laatste komt onvoldoende uit de verf' Wat
de toekomst van de Algemene Vergadering staat het bestuur open voor
diverse varianten. Het belangrijkste is dat direct gecommuniceerd wordt met
Statenleden en dat er vraaggestuurd gewerkt moet worden.

Inzake de verenigingsrechtelijke aspecten van de toekomstige Algemene
Vergadering stelt de voorzitter dat de verenigingsvorm gehandhaafd blijft.
Een aantal taken van de Algemene Vergadering zouden overgedragen kunnen
worden aan het bestuur. De resterende taken kunnen via diverse varianten
belegd worden. Een mogelijkheid is om dit te beleggen bij de Kring van
commissarissen van de Koningin, maar hier heeft het bestuur om
uiteenlopende redenen vanaf gezien, Een andere mogelijkheid is om de

collegeleden die geen lid van het IPO-bestuur zijn op te laten treden als
Algemene Vergadering, Als andere mogelijkheid kan gedacht worden om het
Jaarcongres als Algemene Vergadering te laten fungeren dus een combinatie
van Statenleden en colleges, In de aanloop naar de Algemene Vergadering
van B december wordt een voorstel uitgewerkt.

Het advies van de commissie-Deetman en de PowerPointpresentatie van de

commissie-Meijdam worden na de bestuursvergadering van 4 oktober ge-

stuurd aan de leden van de Algemene Vergadering en Provinciale Staten.

De heer Van der Vinne {Overijssel) geeft aan dat de VNG naast het jaar-
congres ook vaak buitengewone Algemene Vergaderingen organiseert waar
het aantrekkelijke is dat,le bezoekers'gemengd'zijn: zowel raadsleden als

colleges van B&W,

De voorzitter geeft aan dat het uitgangspunt bij dat model voor de Algemene
Vergadering iou betekenen dat eenmaal per jaar een jaarcongres wordt
geoiganiseerd en op grond van behoefte meer bijeenkomsten georganiseerd
kunnen worden.

De heer Cool (Noord-Hoiland) geeft aan dat dit ook samenhangt met de

terugkoppeling van Gedeputeerde staten aan Provinciale staten.

De voorzitter geeft aan dat dit de autonomie is van de afzonderlijke pro-

vincies en dat het IPO daar niet in treedt'

De heer Van der Vinne (Overijssel) geeft aan dat het de verantwoordelijkheid
is van Gedeputeerde Stal:en om Statenleden vroegtijdig op de hoogte te
houden van wat er speelt, Dit zou moeten gebeuren via de vakberaden'

Mevrouw Propstra (Zuid-Holland) geeft aan dat de leden van de Algemene
Vergadering van Zuid-Holjand regelmatig overleg hebben met de vertegen-
woordiger van Zuid-Hollalld in het IPO-bestuur, de heer Van der Sande, en

dat de informatievoorziening op die wi¡ze vorm wordt gegeven'

De voorzitter geeft aan dat naar analogie van de wijze waarop in Zuid-
Holland wordt voorzien irr de informatievoorziening in iedere provincie een

zoektocht plaats vindt.

Mevrouw Bakker (Drenttre) onderstreept het punt van haar collega uit
Drenthe dat naar aanleiding van de over het IPO aangenomen motie in

november verder gesproken wordt met het college van Gedeputeerde Staten'
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De voorzitter geeft aan dat het bestuur kennis heeft genomen van de moties
over het IPO aangenomen door Provinciale Staten van Drenthe en Overijssel
alsmede de kritische passagens in de collegeakkoorden van Flevoland en
Noord-Holland, Het bestuur is daarbij van mening dat de uitkomsten van de

transitie deze zorgen tegemoet zullen komen,

De heer Zweftbroek (Groningen) geeft aan dat het misschien beter is om te
spreken van*De provincies dat zijn wij!'dan te spreken van'Het IPO dat zijn
wij !'.

De heer Verdaas (bestuur) geeft aan dat deze uitspraken in de praktijk prima
naast elkaar kunnen bestaan en geeft hiervan een voorbeeld. Tijdens een

algemeen overleg in de T-weede Kamer over de Structuurvisie Infrastructuur
en Ruimte (SVIR) vertegenwoordigde de heer Verdaas de gezamenlijke
provincies, De heer Bouman van Groningen vertegenwoordigde de drie
noordelijke provincies. Voor de Kamerleden was het volstrekt duidelijk welke
rol bij wie hoorde en welke vertegenwoordiging er was zodaL er geen

belangen door elkaar liepen,

De heer Van Kesteren (Groningen) geeft aan moeite te hebben met de

inhoudelijke rol gekoppeld aan de Algemene Vergadering,

De voorzitter geeft aan dat de Algemene Vergadering een 'governance'-rol
in het verkeerkent terwijl de beleidsinhoudelijke bespreking thuis hoort

tussen Provinciale Staten en Gedeputeerde Staten'

De heer Witteman (bestuur) geeft aan dat voorafgaand aan de Algemene
Vergadering een overleg plaats vond over de transitie van de jeugdzorg
waárbij allé gedeputeerden Jeugdzorg aanwezig waren alsmede twee van de

drie stadsregio's. Ondanlcs dat er in totaal acht politieke partilen aan tafel
zaten was er volstrekte duidelijkheid over het gezamenlijke belang dat moet
worden veftegenwoordigcl. Een gezamenlijk belang waardoor de provlncies
sterker staan en daardoor meerjongeren geholpen kunnen worden,

In het verlengde hiervan geeft de voorzitter aan dat er daarom ook in het
bestuur is afgesproken dat het IPO alleen nog maar acteert wanneer het
onderwerpen betreft wa¿ir alle provincies betrokken zijn en dat er uitzicht
moet zijn op een gezamenlijk standpunt.

Wat betreft het onderwerp Europa geeft de voorzitter aan dat dit als
facetbeleid van de kerntaken wordt uitgevoerd. in het bestuur treedt een

commissaris van de Koningin op als portefeuillehouder Europa. Op dit
moment is dat nog mevrouw Peijs van Zeeland, maar zij wordt binnen
afzienbare tijd opgevolgd door de cdK van Noord-Brabant, de heer Van de

Donk die ook het voorzitterschap van de Nederlandse delegatie bij het
Comité van de Regio's op zich zal nemen,

De voorzitter geeft aan dat het IPO smaller zal moeten aangezien er minder
taken zullen worden uitgevoerd. Tegelijkertijd moet er ook ruimte zijn voor
kwaliteitsverbetering. Dit zal, mede vanwege de personele consequenties,
met zorg gepaard gaan. Doel is om een formele reorganisatie te voorkornen.
Het bestuur is van mening dat een extra bezuiniging van 157o voor de
periode tot 2015, bovenop de al gerealiseerde bezuiniging van 15%o op de

begroting 2OII, realiseerbaar is, Uiteraard vindt deze bezuiniging plaats op
grond van structuur en agenda maar er wordt gestuurd op een extra
bezuiniging ter grootte van L5o/o. Een en ander wordt ook inzichtelijk
gemaakt via de Meerjarenagenda en -begroting.
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Mevrouw Faber (Gelderland) vraagt zich of door alle beperkingen het bestuur
wellicht ook ingekrompen ,kan worden.

De voorzitter geeft aan dat d¡t mogelijk is, maar dat dan goed bedacht moet
worden waar aan begonnen wordt. Indien alle colleges stellen dat het bestuur
kleiner moet is het mogelijk, maar hij voorziet dit niet. Alle provincies
moeten binnen het IPO gelijkwaardig vertegenwoordigd zijn. Indikking van
de structuur betekent ove.rigens wel een reductie van de bestuurlijke drukte,

Mevrouw Proostra (Zuid-Holland) verzoekt of in de Meerjarenagenda duidelijk
kan worden opgenomen wat het IPO kost en wat het oplevert.

De voorzitter geeft aan dat naar aanleiding van de evaluatie van het IPO de

colleges van Gedeputeerde Staten onomwonden hebben aangegeven dat er
behoefte is aan een sterk en stevig IPO, De uitkomsten van de commissie-
Meijdam en de commissie-Deetman zijn daarbij de bouwstenen geweest voor
de besluitvorming van het bestuur over de transitie.

De secretaris voegt hieraan toe dat de uitkomsten
Meijdanr met de Algernene Vergadering in vorige
gewisseld,

van de commissie-
samenstelling zijn

4

Beslu it
De Algemene Vergadering neemt kennis van de stand van zaken van de

transitie van het IPO en wacht de nadere voorstellen van het bestuur over de

toekomst van de Algemene Vergadering af ter besluitvorming tijdens de

Algemene Vergadering van I december 2011'

Beslispunten

a. IPO-faarverslag 2O1O

De heer. Van der Vinne (Overijssel) laat aantekenen dat hij vindt dat het
jaarverslag- en de jaarrelcening eerder door de Algemene Vergadering had

moet worden goedgekeurd.

Beslu it
De algemene vergadering l<eurt het IPO-Iaarverslag 2010 goed'

b, IPO-Jaarrekening ZOLO

Geen opmerkingen.

Beslu it
De algemene vergadering keurt de IPO-Iaarrekening 2010 goed

Planning data Algemene Vergadering 2OLL/2Ot2

Er zijn geen opmerkingen .

Rondvraag

Mevrouw Bakker (Drenthe) vraagt of het, mede in het licht van de informatie-
voorziening van de leden van de Algemene Vergadering naar de overige leden
van Provinciale Staten, mogelijk is om op korte termijn een kort sfeerverslag van
deze Algemene Vergadering te ontvangen,

5
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De secretarls zegt toè dat op korte termijn een sfeerverslag van maximaal l tot
2 pagina's wordt rondgestuqrd. Tevens volgt over een week het uitgebreide
vefslag van de Algemene Vérgadering en Wordt, Conform afspraak, een briel'
gestuurd aan de leden van Provinciale Staten inzake de uitkomsten van deze
Algemene Vergadering en dC vergadering van het bestuur van 4 oktober a.s.
inzake de transitie van het IPO.

De voorzitter mernoreeft dat deze Algemene Vergadering zowel de eerste als
laatste Algemene Vergadering is voor de heer De Lange (Noord-Holland) en

dankt hem voor zijn inzet.

Sluiting

De voorzitter sluit de vergadei'ing om 20.05 uur,
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